
STAT110 evaluering høst 2015 

 

Kjønn? 

 

Hvor mange studiepoeng har du tatt på UiB (før dette semesteret)? 

 



Hvilket studieprogram går du på? 

 

Hvor mange fag tar du dette semesteret totalt (inkludert STAT110)? 

 



Hvor mange timer bruker du gjennomsnittlig på studier hver uke (inkludert 
forelesninger, grupper, dataøvelser, egenstudium osv)? 

 

Hvor mange timer bruker du hver uke på dette kurset? 

 

Hva er dine forkunnskaper i matematikk (før dette semesteret)? 

 

 

 



 

 

Hva synes du om videoløsningene? 
• Bra! 
• Fantastisk! Det er flott å kunne bla tilbake i dei og sjå dei på nytt når noko var uklart. 
• veldig grei. 
• Videoene hjelper meg mer enn vanlige løningsforslag. Jeg synes det er hjelpsomt og en god ide 
• Helt ok. Fint at vi får ha løsningsforslag osv, men savner seminar timer i Stat. Slik som vi har i 

mat111, der vi får noen oppgaver tidlig i uken som ikke er obligatorisk. Også går en eller annen 
person gjennom disse opgavene, i slutten av uken. 

• overall et ganske bra tilleg, men med veldig varierende kvalitet, hadde vært bedre med litt mer 
forklaring på enkelte oppgaver istedenfor 100% copy paste fra fasiten. 

• Liker det 
• Noen er litt begrenset, men svært bra ! 
• Videoløsningene er noe av det beste jeg har vært med på :D som student (jeg har en mastergrad 

fra NTNU). Lærer mye fra videone, husker bedre samt at det er lettere for de som ikke kan følge 
timeplanen pga. jobb. 

• Faglig bra, kunne gitt noe større tekniske muligheter (playlist på youtube eller lignende) 
• Kjempegod ide, men de forklarer ikke mer enn det står i løsningsforslagene 
• veldig bra. Jeg har brukt disse mye! 
• De er et godt alternativ til fasit, fordi det er enklere å forstå problemet enn når det kun er en kort 

tekst. 
• 10/10 
• Syns det er supert å ha videoløsninger tilgjengelig. Da blir ting ofte litt klarere enn å bare se den 

skrevne fasiten. 
• Kjempebra! Utrolig nyttig, skulle hatt enda mer av dette på de oppgavene det ikke fantes.  

Dette er verktøyet jeg, og er ganske sikker på mange andre også, har brukt mest til å lære meg 
dette faget. Dette burde uten tvil gjøres neste år og også helst i flere fag enn bare statistikk. 

• veldig bra! 
• Veldig bra. Men av og til ble ikke løsningene forklart skikkelig. 
• Jeg liker de. 
• Gode 

Var det nok oppgavehjelp med orakel i tillegg til videoløsninger? 
• Eg har ikkje benytta Orakel i dette faget dette semesteret. 
• Ja, i tilleg har vi herandre på studiet 
• Ja vi har bra med oppgave-hjelp, men savner som sagt ikke-obligatorisk gjennomgang av ikke-

obligatoriske oppgaver mot slutten av uken. :) 
• ja, men som sagt en del av videoløsningene var til lite hjelp. 
• Ja 
• Fikk ikke tid til orakel denne gang..pga kollisjon med annet fag...sikkert bra 
• Ja 
• ja 
• Ja. 
• Har ikke bruk for orakel 



• Har ikke vært på orakel. 
• Brukte mest videoløsningene. Orakeltimene jeg har vært på så langt(obs har ikke vært på så veldig 

mange) har også vært veldig greie da det er lavterskel for å spørre om ting. 
• ja 
• Ja. 
• Ja 

 

 

 

 

 

 

 

Samlet status 

 


